

The 14 most widely spoken languages in the world

This application offers you the word of God in the 13 most widely spoken languages in the world (a total of more than 5 billion speakers, also as a vehicular language lingua franca). We have listed them in alphabetical order: 1) Arabic; 2) Bengali; 3) English; 4) French; 5) German; 6) Hindi; 7) Indonesia; 8) Mandarin; 9) Portuguese; 10) Punjabi; 11) Russian; 12) Spanish; 13) Ukrainian; 14a) Urdu (Hindi script); 14b) Urdu (Urdu script).

Tap on the little book icon at the top right and choose the language you want to read.

- Single screen: Choose one of the 14 languages
- Split screen: If you want two languages in parallel on your screen, you click on the book icon and then you tap on the split screen in the middle / bottom of the new window, then you choose the two languages you want to display on your screen. For example: Arabic at the top and French at the bottom etc.
- Verse by verse: A verse in a given language followed by the same verse in another language of your choice. For example: Hindi followed by the same verse in English, etc. :
- Bookmark and highlight your favorite verses, or add to personal notes
- Give your phone permission to download the audio files for the New Testament texts. Once downloaded, the audio files will remain on your device for further use in offline mode.
- Look up words in your Bible (this is a "concordance").
- Swipe to browse chapters
- Now mode for reading in the dark (good for your eyes)
- Click and share bible verses with your friends via WhatsApp, Facebook, Email, SMS etc.
- No additional font installation required. (Render complex scripts well.)
- User interface with navigation drawer menu
- Adjustable font size and easy to use interface

If you have any questions about the app or the function; contact the developer:

urnigglibf@gmail.com

If you have any questions about the app or the function, please contact the developer:

urs_niggli@wycliffe.ch

tel: +41774796893

WhatsApp: +41774796893

Tel in Burkina Faso +22676167909

Les 14 langues les plus parlées dans le monde

Cette application vous propose la parole de Dieu dans les 13 langues les plus parlées dans le monde (Total de plus de 5 milliards de locuteurs, aussi comme langue véhiculaire / lingua franca). Nous les avons classées par ordre alphabétique : 1) Arabe ; 2) Bengali ; 3) Anglais ; 4) Français ; 5) Allemand ; 6) Hindi ; 7) Indonésien ; 8) Mandarin ; 9) Portugais ; 10) Punjabi ; 11) Russe ; 12) Espagnol ; 13) Ukrainien ; 14a) Urdu (script hindi) ; 14b) Urdu (script urdu).

Vous pouvez choisir la langue à apparaître sur votre écran; cliquez sur le petit icône «livre» en haut à droite :

- Écran unique : Tapez sur le petit icône du livre en haut à droite et choisissez la langue que vous voulez lire.
 - Ecran partagé : Si vous voulez deux langues en parallèle sur votre écran, vous cliquez sur l'icône du livre et puis vous tapez sur écran partagé au milieu de la nouvelle fenêtre, ensuite vous choisissez les deux langues que vous voulez afficher sur votre écran. Par exemple : arabe en haut et français en bas etc.
 - Verset par verset : Un verset dans une langue donnée suivi par le même verset dans une autre langue de votre choix. Par exemple : hindi suivi par le même verset en anglais, etc.
-
- Marquez et mettez en surbrillance vos versets préférés, ou bien ajoutez des notes personnelles
 - Autorisez votre téléphone à télécharger les fichiers audio des textes du Nouveau Testament. Une fois téléchargés, les fichiers audio resteront sur votre appareil pour une utilisation ultérieure en mode hors ligne.
 - Recherchez des mots dans votre Bible (c'est une «concordance»).
 - Balayez pour parcourir les chapitres

- Mode nuit pour lire dans l'obscurité (bon pour vos yeux)
- Cliquez et partagez des versets bibliques avec vos amis via WhatsApp, Facebook, e-mail, SMS, etc.
- Aucune installation de police supplémentaire requise. (rend bien les scripts complexes.)
- Interface utilisateur avec menu de tiroir de navigation
- Taille de police ajustable et interface facile à utiliser

Si vous avez des questions sur l'appli ou sur la fonction; adressez-vous au développeur:

urs_niggli@wycliffe.ch

tel. +41774796893

WhatsApp: +41774796893

Tel au Burkina Faso +22676167909